



重庆大学
CHONGQING UNIVERSITY

重庆大学简介

重庆大学创办于 1929 年，是国家教育部直属的国家“211 工程”和“985 工程”重点建设大学。校园位于长江上游经济中心——重庆直辖市的文化名区沙坪坝，有 4 个校区。校园环境优美，设施齐备，为学生提供了良好的学习和生活条件。学校凭借其雄厚的师资力量、优良的教学质量，在中国高等教育界享有良好的声誉。特别是近年来，学校在人才培养、学科建设、科学研究等方面均取得了很大的发展，呈现出蒸蒸日上的发展趋势。

学校从 90 年代开始招收外国留学生。至 2013 年 12 月，已经有来自 102 个国家的 1209 多位留学生在校进行汉语言学习或学历学习。为了加快国际化发展步伐，学校将进一步改善留学生学习和生活条件，以吸引更多的优秀外国留学生来校学习。

An Overview of Chongqing University

Founded in 1929, Chongqing University(CQU) is a national key university. CQU receives full support from both the State Ministry of Education and Chongqing Municipal government and also one of the universities within the construction framework of the state “211 Project” and “985 Project”. Chongqing University has four campuses located in Shapingba District of Chongqing Municipality, providing a beautiful and comfortable learning environment. With strong faculty resources and sound facilities, Chongqing University enjoys a high reputation for its quality education and scientific research in China. In recent years, Chongqing University has developed considerably in talents cultivation, disciplinary construction and scientific research, showing a good development momentum.

International student education at Chongqing University started in 1990s. Up to December 2013, there are over 1209 foreign students from more than 102 different countries learning Chinese language or doing degree study at CQU. In order to accelerate its pace of international development, Chongqing University will further improve the learning and living condition of the international students, to attract more and more excellent international students.



English Taught Master Programmes

Programs	Degrees
Electrical Engineering	Master of Engineering
Software Engineering	Master of Engineering
Electronics & Communications Engineering	Master of Engineering
Urban Construction & Environmental Engineering	Master of Engineering
Mechanical Engineering	Master of Engineering
Master of International Business	MIB
Architecture	Master of Engineering

School of International Education
Chongqing University
China 400044
Tel: +86-23-65102964
Fax: +86-23-65111067
E-mail: admissions@cqu.edu.cn,